
	
	

Protokoll	
Styrelsemöte	170109	

	
Närvarande:	Satu	Turunen-Taheri,	Mia	Gårdhagen,	Barbro	Frindberg,	

Daniel	Vigertsson,	Petra	Herrlin,	Elisabet	Thorén	
Frånvarande:	Pennie	Hertzman,	Henrietta	Nilsson	

	
§	71	 Mötet	öppnas	
	 Satu	hälsar	välkomna	till	dagens	möte.		
	
§	72	 Godkännande	av	dagordningen	
	 Dagordning	godkännes.		
	
§	73	 Föregående	protokoll	

Föregående	protokoll	godkännes.			
	
Uppföljning:	Mia	Rapporterar	att	hon	deltagit	vid	SAS-dagen.	Barbro	har	
fått	svar	från	resestipendiaten	som	ej	hade	lämnat	sina	uppgifter.	Hon	var	
sjuk	och	åkte	ej.		
Intern	Facebookgrupp	kommer	att	skapas	för	att	underlätta	
kommunikation	inom	styrelsen.		
En	flyer	har	gjorts	för	att	kunna	lämna	ut	när	vi	är	på	utbildningarna	för	att	
informera	om	SvAf.	

	 	
§	74	 Ekonomi	
	 Bokslut	för	2016	håller	på	att	sammanställas.		
	
§	75	 IT/kommunikation	

Det	har	varit	lugnt	under	december	månad.	Daniel	har	inget	särskilt	att	
rapportera.		

	
§	76	 Tidningen	

Nr	4	är	ute.		Deadline	för	nr	1	2017	är	24/2.	Annonsörer	från	2016	har	
kontaktats.	Widex,	Comfort,	Unitron	har	ej	svarat	än,	men	övriga	väljer	att	
fortsätta.	Inga	större	förändringar	gällande	annonser	jämfört	med	2016.		

	
En	medlem	har	valt	att	ej	fortsätta	i	föreningen	efter	att	en	skribent	i	
tidningen	skrivit	vad	medlemmen	uppfattat	som	kränkande	uttryck	mot	
audionomer	inom	privata	sektorn.	Vi	diskuterar	detta	och	kommer	fram	till	



att	vi	vill	att	tidningen	ska	kunna	vara	en	plattform	för	diskussion	där	flera	
åsikter	ska	kunna	publiceras.		

	
§	77	 Medlemsfrågor	

Vi	är	idag	602	medlemmar.		Fakturor	för	årsavgiften,	samt	medlemsbrev	är	
nu	utskickade.		

	
§	78	 Rapporter/Brev/Inkomna	remisser	

Socialstyrelsen	har	utkommit	med	rapporten	utvärdering	och	
konsekvensanalys	av	fritt	val	av	hjälpmedel.		
	
Vi	diskuterar	att	vi	inte	riktigt	vet	hur	medlemmarnas	åsikt	är	gällande	fritt	
val.	Förslag	kommer	på	att	göra	en	undersökning	kring	detta.	Kanske	kan	
man	göra	det	i	samarbete	med	Vision	och	SRAT	eller	Framtidsgruppen.	
Eventuellt	kan	man	också	ge	det	som	uppsatsförslag	till	någon	student?		
Satu	tar	med	frågan	till	Framtidsgruppen	till	att	börja	med.		
	
Även	HRF	har	skickat	ut	sin	skrivelse	kring	kartläggning	av	primär	
hörselrehabilitering	i	Stockholms	län.		
	

§	79	 Rikskonferensen		
	 150	är	hittills	anmälda	till	konferensen	2017.		
	
§	80	 Stipendieansökningar		

Inga	stipendieansökningar	har	inkommit.	Sista	ansökningsdatum	är	1	
februari.		
	
	Gruppen	för	vidareutbildning	”life	long	learning”	har	ansökt	om	ekonomisk	
ersättning	för	fysiskt	möte	21/3.		Vi	beslutar	att	gruppen	beviljas	10	000	kr.	
De	kommer	kontinuerligt	att	skicka	kvitton	för	utlägg	som	då	kommer	att	
ersättas.	
	
	Framtidsgruppen	meddelar	via	Satu	att	de	inte	räknar	med	att	ansöka	om	
pengar	i	år.		

	
§	81	 Övriga	frågor	

Awarenessgruppen:	Henrietta	kan	tänka	sig	att	vara	styrelsens	
representant	i	denna	grupp.	Petra	meddelar	Solveig	Stenmark	detta.		

	
SAME-gruppen:	Elisabet	är	styrelsens	representant.	Arbetet	är	ännu	inte	
påbörjat.		

	
§	82	 Nästa	möte	
	 6/3	via	Skype,	därefter	3/4	(leds	av	Mia	då	Satu	är	bortrest)		
	 	
	
§	83	 Mötet	avslutas	
	 Satu	tackar	för	kvällens	möte	och	avslutar.	
	



	
	
………………………………………………	 	 ………………………………………………	
Satu	Turunen	Taheri	 	 	 Sofia	Scheefe	
Ordförande	 	 	 	 Sekreterare	
	


